



Letter to Parents No. 14 – 2024/25

Dear Parents/ Guardians,

**2024/25 December Notice (3)**

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents please read the following circulars in detail:

- a. Recruitment of Associate Members of Yuen Long Public Secondary School Alumni Association (S1 Only)
- b. S1 to S3 Streaming (2025/26 School Year) (S1 to S3 Only)
- c. HKDSE PESS2 Rehearsal Session (S6 Only)

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 27.12.2024 (Friday).



Yours faithfully,

KONG Pik-chi  
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

20.12.2024



Circular No. : YLPMSAA/2024/25 - 001

Dear Parents,

**a. Recruitment of Associate Members of  
Yuen Long Public Secondary School Alumni Association (S1 Only)**

Yuen Long Public Secondary School is approaching its 80th Anniversary, with a large number of graduating alumni. In 1958, the Yuen Long Public Middle School Alumni Association (YLPMSAA) was organized with the aim of developing and launching schools. Since 1989, one secondary school, two primary schools and one kindergarten have been established. YLPMSAA is a non-profit charitable organization and is engaged in social welfare activities.

The alumni network is a valuable resource for current YLPSS students to grow up together and strengthen their ties with society. Through various activities, YLPMSAA hopes to gather alumni and give back to their alma mater. In the past, YLPMSAA has actively supported the activities of our alma mater, and in the current academic year, we will continue to organize a number of activities and support the activities of YLPSS, such as the Alumni Day, a series of alumni sharings, and the "Mentorship Program".

In addition, YLPMSAA also sponsors students' expenses in school activities and awards scholarships to students who have demonstrated academic or non-academic excellence. **On 8 March 2025, the Alumni Day, YLPMSAA will invite and sponsor S1 Associate Members to join the Alumni Barbecue at the school** and welcome you to join the YLPSS family.

According to the Memorandum and Articles of Association (revised in November 2009), there are 3 categories of members:

(1) Core Member. Every graduate of the mother school shall be eligible to become a core member of the Association. Every person who studied in the mother school and whose application has been nominated by 2 core members and approved by the Council of Management shall also be eligible to become a core member of the Association.

**(2) Associate Member. Every person who is a current student of the mother school at the time of his application shall be eligible to become an Associate Member of the Association.**

(3) Permanent Member. Every person who qualifies as a core member and pays a subscription fee for such permanent membership as shall be decided by the Association from time to time shall become a permanent member of the Association. (Subscription fee is \$200.)

**Online Membership Form** \* : <https://forms.gle/eu1SrmmdxsqaLQZ56>



**YLPMSAA invites your children to become Associate Members of the Association by completing the Online Membership Form. Associate Membership is free of charge.** The purpose of recruiting Associate Members is to allow students to get to know the YLPMSAA and to have the opportunity to participate in YLPMSAA activities in order to communicate with other alumni.

If there are other circumstances not covering above or any questions, please contact YLPMSAA at 2475 0328 or Mr. YEUNG Man-lok at 2476 2357 for enquiries. Please visit YLPMSAA website ([www.ylpmsaa.com.hk](http://www.ylpmsaa.com.hk)) for further information.

Yours Sincerely,



LAM Siu-nam

President of Yuen Long Public Middle School Alumni Association

**b. S1 to S3 Streaming (2025/26 School Year) (S1 to S3 Only)**

In the 2025/26 school year, our school will establish four classes for Form 1, Form 2 and Form 3. In each form, the medium of instruction for two classes will be English, while that for the other two classes will be Cantonese. The following is the class streaming mechanism for students who will be promoted to Form 2 and 3, and repeating Form 1 this year:

1. Students who will be promoted to Forms 2 and 3 will be streamed again according to their annual scores, with English marks doubled. The top 72 students with the highest results will be arranged to study in classes that adopt English as the medium of instruction. The calculation of scores for repeaters in Form 2 and Form 3 is the same as above.
2. Annual scores in English, Chinese, and Mathematics for Form 1 repeaters will be compared with the results of newly admitted Form 1 students in the Pre-S1 Attainment Test for streaming purposes.

Should you have any queries, please contact Assistant Principal Ms. CHEN Tsui-wah, Aileen at 2476 2357.

**c. HKDSE PESS2 Rehearsal Session (S6 Only)**

To ensure a smooth implementation of the 2025 HKDSE, a PESS2 rehearsal session for all school candidates, held by the HKEAA is scheduled on 17.1.2025 (Friday). **All school candidates are required to attend.** Details are as follows:

Date: 17.1.2025 (Friday)

Time: 2:30 p.m. to 3:30 p.m.

Venue: Hall

All S6 students should download “Check-in Smart (HKDSE)” App from App Store or Google Play from 8.1.2025 (Wednesday) onwards and log in during the rehearsal session. Should you have any queries, please contact Ms. LO Chuen-ho at 2476 2357.



Letter to Parents No.14 – 2024/25

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of \_\_\_\_\_ ( Class: \_\_\_\_\_ )( Class No.: \_\_\_\_\_ ), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. Recruitment of Associate Members of Yuen Long Public Secondary School Alumni Association (S1 Only)
- b. S1 to S3 Streaming (2025/26 School Year) (S1 to S3 Only)
- c. HKDSE PESS2 Rehearsal Session (S6 Only)

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_.12.2024



家長通函第 14 號 – 2024/25

敬啟者：

**2024/25 學年十二月份學校安排須知 (三)**

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- 一、 招募元朗公立中學校友會準會員(中一適用)
- 二、 2025/26 學年中一至中三編班事宜 (中一至中三適用)
- 三、 中學文憑試「第二代試場通訊及支援系統」測試 (中六適用)

請家長於 2024 年 12 月 27 日 (星期五) 或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長／監護人



元朗公立中學校長

江碧芝謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2024 年 12 月 20 日



通告編號: YLPMSAA/2024/25 - 001

敬啟者:

### 一、招募元朗公立中學校友會準會員(中一適用)

元朗公立中學邁向八十周年，畢業校友眾多，並於一九五八年組織校友會，以興學育才、開辦學校為目標。由一九八九年起創辦了一所中學、兩所小學及一所幼稚園。校友會為非牟利慈善團體，從事社會公益活動。

校友人脈網絡是元中學生的寶貴資源，與學弟學妹一同成長，加強學弟學妹與社會連繫。本會希望透過各項活動，凝聚校友，回饋母校。過往校友會積極支持母校活動，本學年將會繼續舉辦多項精彩活動及鼎力支持元中的活動，如校友日、一系列校友分享及「師友計劃」等。

此外，校友會亦會於學校活動中贊助學生所需開支並頒發獎學金予學術或非學術有卓越表現的學生。來年三月八日為校友日，本會將邀請及贊助中一校友會準會員在學校參與校友會燒烤聚餐，歡迎各位加入母校大家庭。

根據校友會會章(2009年11月修訂版)，會籍分為三類：

(1) 核心會員 (Core Member)。凡為元朗公立中學畢業生，均有資格成為校友會的核心會員。凡曾在元朗公立中學就讀者，其申請經兩名核心會員提名，並經理事會批准，亦有資格成為校友會的核心會員。

(2) 準會員 (Associate Member)。凡在申請時是元朗公立中學在校生，均有資格成為協會的準會員。費用全免。

(3) 永久會員 (Permanent Member)。凡符合核心會員資格，並繳交校友會會費者，即成為校友會永久會員。會費為\$200。  
會章內容以英文版本為準。

線上入會表格\*: <https://forms.gle/eu1SrmmdxsqaLQZ56>



本會邀請 貴子弟成為校友會準會員並填妥入會表格，費用全免。準會員招募目的是讓學生提早認識元中校友會，有機會參加元中校友會的活動以便相互加深溝通聯繫。把元中校訓「致知力行」的精神繼續薪火相傳。

若有其他上述未能涵蓋的任何疑問，請隨時致電2475 0328向元中校友會或2476 2357向元朗公立中學楊文樂老師查詢。如想了解更多校友會有關資訊，可瀏覽以下網址：[www.ylpmsaa.com.hk](http://www.ylpmsaa.com.hk)。

此致  
各家長



元朗公立中學校友會會長  
林少南謹啓

## 二、2025/26 學年中一至中三編班事宜（中一至中三適用）

本校 2025/26 學年之中一至中三級每級將設四班，兩班以英語為主要授課語言，兩班以母語授課。以下為本年中一升中二、中二升中三及中一留級生的編班機制：

1. 中一升中二、中二升中三之學生將按其全年總成績重新編班，英文科分數以 2 倍計算。成績最高的首 72 名同學將被編入以英語為主要授課語言的班別。中二、中三留級生分數計算同上。
2. 中一留級生將按其全年英文科、中文科及數學科的成績，與中一新生於入學前學科測驗的成績比較而被編入英語班或母語班。

如有查詢，請致電 2476 2357 與陳翠華副校長聯絡。

## 三、中學文憑試「第二代試場通訊及支援系統」測試（中六適用）

為了讓 2025 年香港中學文憑試順利舉行，香港考試及評核局將於 1 月 17 日（星期五）為全港中學文憑試考生舉行「第二代試場通訊及支援系統」測試。所有應屆考生必須出席。詳情如下：

日期：1 月 17 日(星期五)

時間：下午 2:30 至 3:30

地點：本校禮堂

所有中六同學請於 1 月 8 日（星期三）起在 App Store 或 Google Play 下載「報到易」手機應用程式，並在測試日前登入。如有疑問，請致電 2476 2357 與羅轉好老師聯絡。



家長通函第 14 號 – 2024/25

家長綜合回條

敬覆者：

甲部、 本人為 \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ 班 ) ( \_\_\_\_\_ 號 ) 之家長，已知悉下列通告詳情：

- 一、 招募元朗公立中學校友會準會員(中一適用)
- 二、 2024/25 學年中一至中三編班事宜 (中一至中三適用)
- 三、 中學文憑試「第二代試場通訊及支援系統」測試 (中六適用)

此覆

元朗公立中學校長

家長／監護人簽署： \_\_\_\_\_

家長／監護人姓名： \_\_\_\_\_

2024 年 12 月            日